
 
Ηράκλειο, 13-2-2023 

 

Ερώτηση  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς Οικονομικών, Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: Οικονομική στήριξη των αμπελουργών της Κρήτης   

  

Σύμφωνα με την Ένωση Ηρακλείου στην  Κρήτη σήμερα καλλιεργούνται 55.000 

στρέμματα αμπελιών προκειμένου να παραχθεί σταφίδα σουλτανίνα, 50.000 

στρέμματα οινάμπελα και 20.000 στρέμματα που καλλιεργούνται για την παραγωγή 

επιτραπέζιου νωπού σταφυλιού. 

 Από την έναρξη της πανδημίας αλλά και του πολέμου στην Ουκρανία αυξήθηκε το 

κόστος παραγωγής ενώ ταυτόχρονα μειώθηκε η ζήτηση, χωρίς να έχει μπει όλα αυτά 

τα χρόνια σε κάποιο μέτρο οικονομικής στήριξης ο αμπελουργός. 

 

Ζητάνε και διεκδικούνε την ένταξη όλων των αμπελουργών και όλων των ποικιλιών 

στην ενίσχυση de minimis.  

 

Αξίζει να σημειωθεί ότι η ΚΕΟΣΟΕ έχει ήδη κάνει αίτημα για τα οινάμπελα όλης της 

χώρας. Επίσης, να αναφερθεί η ιδιαιτερότητα στο πρόβλημα των αμπελουργών της 

Κρήτης ,ότι το κόστος καλλιέργειας (μικρός κλήρος ,ορεινές περιοχές , επικλινή εδάφη 

αλλά και το ότι δε συμπεριλαμβάνεται στα οφέλη των νησιωτικών περιοχών ενώ η 

Κρήτη είναι νησί) είναι διογκωμένο.  

Δεδομένου ότι όλα τα παραπάνω πρέπει να ληφθούν υπόψη, ιδιαίτερα  αν θέλουμε να 

συνεχίσει να υπάρχει αμπελοκαλλιέργεια στο νησί.  

 

Ερωτάσθε  κ.κ. Υπουργοί: 

 

Θα ικανοποιήσετε το αίτημα τους, εντάσσοντας όλους του αμπελουργούς και όλες τις 

ποικιλίες στην ενίσχυση de minimis; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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